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5393 Sayilı Betediye Yasasının 20,ımaddesi uyarınca EYLÜL 2023 Olığan Meclis Toplantısı
06.09.2023 tarihinde tek oturum halinde toplanmıştır. 06.09.2023 tarihli Meclis Toplantısında Abbas
BOZKURT ve Ruhi AKKOY[JN'un bulunmadığr, geri kalan tüın Belediye Meclis Üyelerinin hazır
bulundukları görülmüştür.

2023I'YLUL AYI OLAĞAN MECLisi

BİROL ARSLAN: Değerli meclis üyeleri, bizleri belediyemiz sosyal medya hesaplarımızdan ve
televizyonlan başında canh yaynda izleyen kıymetli hemşerilerim, siz değerli bükatlarımız ve
basrnrmrzrn güzide temsilcileri sizleri saygıyla, sevgiyle selamlıyorum. Geçen ayın kısa bir
değerlendirmesi yaparak başlamak istiyorum. Geçen ay ağustos ayında büyiik zaferin 101. Yıl döntimünü
Kepez'de büyük bir coşkuyla ve ülkemizde büyilk bir coşkuyla kutladık. Atamızın huzurunda çelenk
töreni düzenleyerek törende zaferin kahramanlarını, tiim şehitlerimizi, gazi|erimizi saygıyla andık.
Değerli hemşerilerim bizlere Pazar akşamı büyük bir sevinç yaşatan, umut olan ülkemiz adını ve türk
kadınının güciinü diinyaya haykıran filenin sultanları voleybol kadın milli takımımrzı tebrik ediyorum.
Cumhuriyetimizin kuruluşunun 100. Yılında kazandık]an bu Awupa Şampiyonluğu Kupası tüm
ülkemizin göğsünü kabarttı, Türk kadınırun laik olduğu yere Tiirk kadınını taşıdı. Hepimiz kadın voleybol
takımımızla gurur duyuyoruz ve biz|er de Pazar akşamı halk kafede bu zafei canh yayında
hemşerilerimiz ile birlikte izledik. İnanılmaz bir coşku vardı. Gerçekten herkes birbiriyle tanısrn
tanmasrn kucaklaştı sevinci paylaşfi, ağlayanlar da oldu gerçekten ülkemiz adına çok anlamlı bir
akşamü. Bu son yıllarda ülke şartiarındaki olumsuz, dünya şartlarındaki o]umsuz karamsar tablo
insanların yüzlerine mutsuzluk olarat yansıyordu. Bu mutsuzluğu bir nebzede olsa krran kadınlarımızı bir
kez daha tebrik ediyorum. Değerli rneclis üyeleri maalesef Çanakkale'de Temmuz ve Ağustos aylannda
yaşam kaynağımız ormanlanmız ardı ardına yanması bizleri de iizdü. Ne yazık ki son dönemde orman
yangınları hiç olmadığı kadaı yoğun yaşadık. Yangın siirecinde canla başla mücadele eden belediyemiz
itfaiye müdiirlüğü personelleri ve yangrnda bulunan yangının söndürülmesi için çabalayan herkese
buradan teşekkürlerimi sunmak istiyorum. Geçmiş olsun Çanakkale diyorum. Evet, tabi acılar yaşarken
mutluluklar da yaşadık. Ağustos ayında biliyorsunuz kardeş kent protokolü imzalamak tizere
Bulgaristan'ın Lofça kentinden misafirlerimizi burada karşrlamanrn mutluluğunu yaşamıştık. Güzel
programlar hazırlamıştık, malumunuz Kepez 1879 yılında Bulgaristan'ın Lofça ve Selvi bölgesinden göç
eden 28 hane tarafindan kurulmuştur. Biz de köklerimize inip dede topraklanmrza gittik. Önce onlara
kendimizi tanıttık, dedelerimiz buralardan geldi işte şimdi Kepez'i kurdular bu Kepez büyüdü bugün
Türkiye'nin önemli bir parçası haline geldi ve Kepez Belediyesi olarak siz Lofça ve Selvi belediyeleri ile
kardeş kent olmak istiyoruz diye onlara niyetimizi bildirdik. Teklif ettik, on]ar da kabul ettiler, meclis
kararlanna aldılar. Hatrlarsanrz biz de hem Lofça belediyesiyle hem Selvi belediyesiyle kardeş kent olma
konusunda meclis kararlarımıza aldık, ardrndan bakanhk olurlanmrza aldık ve onlarla kardeşlik
protokoliinü imzalayacaktık. Ağustos ayının 21'i ve 24'ü arasında Lofça kentini Kepez'de Çanakkale'de
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müdiresi olmak üzere heyetleri 2l ağustos tarihinde beldemize geldi. Onları karşıladık yol yorgunuydular
biraz istirahate çekindiler. Akabinde akşama onlara ilk akşam, Pazartesi akşamı küçük bir yemek verdik
dinlenmeye bıraktık. Programlanmız 22'si Salı giinü başladı. Öncelikle belediyemizde onlan karşıladık
sabah, belediyemizin tüm birimlerini gezdirdik akabinde onlara Tiirk kahvesi ikram ettik. Ardından
yapacağımız kardeşlik protokolü ile ilgili ve birlikte yapacağımız çalışmalarla ilgili bir toplantı
gerçekleştirdik. Toplantıda önem[i kararlar aldık, onlann başında işte öğrenci değişimi, karşılıklı ticaretler
konusunda birbirimizi destekleme ve Avrupa Birliği projelerine ortak birlikte başvuru gibi biıçok konuda
mutabık kaldık Onlar ile bu konulaı tizerinde ön bir toplant tutanağı ile protokol imzaladık. Hemen
akabinde onlan öğle yemeği ardından programımızda Şehitlik turuna götürüp ardından da halkla birlikte
22 ağustos Sah akşamı ha]kımızla birlikte halk kafede bir kardeşlik protokolü imzalayacaktık, ama öğle
yemeği yerken maalesef o ikinci yangın başladı. Ben tabi ki ekipten alnlmak ve ekibimizle birlikte bu
arada itfaiye müdiiırümiiz beni hemen bilgilendirdi başkanım tekrar aynı nokta da bir yangın var ve
şiddetli bir rüzgdr vardı hatırlaısanrz o tarihte ve ben ekibi arkadaşlara emzınet ettim meclis üyesi
arkadaşlanmız ve müdürlerimizle birlikte ekip şehitlik bölgesine geçtiler ben de itfaiye ekibimizin yanına
gittim. Ama gerçekten tehlike büyük olduğu yangın biliyorsunuz atikhisar barajrnın iizerinden atlayarak
radara doğru ilerledi. Akabinde beni Sayın Valimiz aradı bilgilendirdi. Rüzginn şiddetiyle Kepez
Hamidiye Mahallesi hastane bölgesi tehlikeli durumda geıekli önemleri ahnız talimatını verdi. Biz de
ekiplerimizle birlikte orada o bölgede içme sulıı depomuz Hamidiye Mahallesi depomuz, devlet
hastanemiz ve oradaki sitelerin güvenliği ile ilgili gerekli çalışmaları yaptı arkadaşlanmız iş
makina:lanyla o bölgede yangmın bu saydığımız noktalara atlamasını önlemek için gerekli çalışmayı
yaptık. Biraz da rüzgdrın ters esmesiyle bizim tarafa doğru değil, Kepez tarafına doğru değil, Kalabaklı
tarafina doğru maalesef riizgdrla birlikte ilerledi. Hatta Kalabaklı'ya kadar orada da Kalabakhlı
hemşerilerimiz civar köylerden gelen komşulan ile birlikte köyün içine yangın sirayet etmesinim önüne
geçtiler. O geceyi de biliyorsunuz tiim birimlerimizle birlikte hatta belediyemizin kadın personelleri de
gelmişleıdi. Orada polisler emniyet güçleri şunu söyledi ya arkadaşlar sizi buradan uzaklaştıralım tamam
Park ve Bahçeler Müdürlüğü, Temizlik İşleri Müdülüğii, Destek Hizmetleri, Fen İşleri zaten itfaiye
yangın bölgesinde itfaiye ekipleri tüm personellerimiz saat gece 01.00'e kadar bölgedeydi. Hamidiye
mahallesi bölgesindeydik. TOKİ 960 girişinin ve içme suyu deposunun tarafinda ikiye böliindiik birlikte.
İşte saat 03.30'du ben aracrn içinde biraz kestirdim, 06.30 olmuş helikopterler tekar aydınlanınca
çalışmaya başlayınca ben tekrar ekiple birlikte çalışmalaflmızı yiirüttfü. Ertesi gi,in biliyorsunuz maalesef
Aşağı Okçular çok etkilendi. Aşağı Okçuların üst tarafında Değirmendere'ye doğru hareketlenmesi
halinde kaz dağlarının büyük bir tehdit olduğunu gerekli bilgileri verildi. Onun için mücadele verildi
şiikiirler olsun, kaz dağlanna atlamadan yangn söndiirüldü ama bu arada ben yangın bölgesinde olduğum
için de misafir heyetle beraber olamadrm. Yangın Çarşamba akşamı tümüyle söndiirüldü. Soğutma
çahşmalarına geçildikten sonra heyetle yaptığım telefon görüşmesinde imza protokolümüzü Perşembe
sabahı burada saat 10.00'da sade ve kendi içimizde çiinkü kentte bu acılar yaşanırken bizim buıada tutup
da bir şatafatlı tören yapmamlz çok uygun olmazdl. Dolayısıyla burada belediye meclis üyeleriyle,
bürokatlanmızla, müdürlerimizle birlikte kardeşlik protokoliiırıü imzaladık. Kepez Belediyesinin
kurulduğu taıihten itibaren ilk yurt içi ve 1urt dışındaki ilk kardeşliğimiz. Yarıi bu da çok anlamlı
gerçekten dedelerimizin efendim o bölgeden göçüp geldikleri bölgeyle kardeşlik protokolü imzalanması
çok anlamlı oldu. Ben yapmış olduğumuz protokolü bilgilerini acılar dindikten sonra sosyal medya
hesabından biliyorsunuz paylaştım ve dolayrsıyla da şimdi belediyemizde Yazı İşleri Müdürümüz bir
köşe hazırhyor, camekanlr bir bölüm. Yapılan protokolün Tiirkçe ve Bulgarca olan metinleri yer alacak.
O ana ait olan fotoğraflar yer alacak ve onlann bize getirmiş olduğu tiim hediyeler belediyemizin
envanterine kaydedileıek oradan halkımıza sergilenecek. Bunu da önce|ikle tiim kamuoluna ve Sayın
Belediye Meclis Üyesi arkadaşlanmla paylaşmak istedim. Maalesef çok daha keyifli ve coşkulu olmasını
istediğimiz bir programdı, ayrıca şunu da bildirmek isterim, Cumhuriyetimizin kuruluşunun 100. Yıl
döniimiinde yaklaşık 6 aydır Kepez'in kuruluşundan bugiine kadaı olan dönemin bir kitapçığı
hazırlaııyor arkadaşlaı. İnşallah Ekim ayrnda bunun basımı gerçekleşir. Halkımızla paylaşacağız yaıi
dedelerimiz oradatı göç ettiği noktadan göçe ait yolda gelirken yaşanan dram, öliimler ya da yaşanan
hastalıklann yer aldığı resmi kayıtlarla üniversitemiz Tarih Bölümü Başkaru tarafindan, hocamız
tarafindan hazırlaıan bir kitapçık olacak. Hem göç birinci bölüm, ikinçi bölüm göçten sonra iskdndan
sonraki böliim gerçekten ben de ilk defa o böliirnleri okudum, dedelerimiz buraya gelmişler, burada hiçbir
şey yok, evlerini kurmuşlar, sulannr getirmişler ondan sonra çeşme yapmışlar, ibadethane camisini
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yapmışlal, gibi tiimüyle sıfirdan bir kenti buraya yapmışlar. Gerçekten tarih kitaplarında şu yazıyor:
Dedelerimizin çok çalışkan ve gerçekten tiretken bir topluluk olduğunu yazıyoı. Kitapia da bu bilgilere
önümüzdeki siireçte sahip olacağız, 100. Yılda Ekim ayında halkmızın huzuruna sunmuş olacağız bir, iki
aynca kente yaşayan o kurucu ailelerin çocuklan, yaşlıları yine iiniversiteden hocalarımrz şu anda
röportajlar gerçekleştiriyor. Eskiye ait eski Kepez'e ait, göçe ait bilgelere o video yaklaşık 50-60
dakikalık video hazırlanıyor. İnşallah onu da ekim ayında kamuoluy|a paylaşacağız. Buradan ilk
gösterimini yapacağfl. Şimdi siz değerli kamuoluna ve meclis üyelerine paylaşmak istedim. Ağustos
ayında muharrem ayında birlik ve beraberliğimizin simgesi geleneksel aşuremizi değişik noktalarda
halkımız ile hemşerilerimiz ile paylaşik. Allah kabul etsin diyorum. Değerli meclis üyeleri 2023 yılı
Eylül Ay Olağan Meclis Toplantımızı açlyonim. Mazerct bildiren iki arkadaşrmız var. Sayın Abbas
BOZKURT, Sayın Ruhi AKKOYU. Mazerct bildiren iki arkadaşrmrzın mazeretlerini oylaıınıza
sunuyonım. Kabul edenler, oy birliği ile kabul edilmiştiı, teşekkiil edeim.2023 yılı Ağustos ayı olağan
meclis toplantı tutanakları e-posta ile hesaplarrnrza gönderildi. Tutaıaklarda maddi veya başka bir hata
vaı mı? Eğer yoksa tutanakları okundu olarak kabul edelim mi? AI(P grubu kabul edelim, İYİ parti
grubu, CHP grubu? O halde tutanakların kabulünü okundu olarak oylarınıza sunuyonım. Kabul edenler,
oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkiir ederim. Giindemimize geçiyoruz. Giindemimizi okumak üzere
Katip Üyemiz Sayın Burçin SOYSAL buyurun lütfen.

BURÇİN SoYSAL; GÜNDEM:

1. Belediyemiz Meclisinin 02.08.2023 gin ve 2023167 Sayılı Meclis Karan ile İsim Tespit
Komisyonuna sevk edilen, "Derya CAN" isminin Beldemizde uygun görülen bir park alanına isim
verilmesi hususunun görüşülmesi,

2. Belediyemiz Meclisinin 02.08.2023 gtn ve 2023174 Saylı Meclis Kararı ile İsim Tespit
Komisyonuna sevk edilen, 'Utku HADIMOĞLU" isminin Beldemizde uygun görülen bir park
alanına isim verilmesi hususunun görüşülmesi,

3. Belediyemiz Meclisinin 02.08.2023 gijn ve 2023163 Sayılı Meclis Kararı ile Plaıı ve Bütçe
Komisyonuna sevk edilen, İçme Suyu ve Atık Su Tarife Tiplerinin ve Bedellerinin belirlenmesi
hususunun görüşiilmesi.

4. Ödenek aktarılmasr hususunun göıüşülmesi,

5. l/l000 Ölçekli Uygulama İmar Planına eklenen plan nofu hususunun görüşüImesi.

6. Belediyemiz Meclisinin 2023 Ekim Ayında yapacağı toplanb tarihinin belirlenmesi hususunun
görüşülmesi,

7. Kapanış.

BİROL ARSLAN: Teşekkiir ederim Burçin Bey'e. 2 önergemiz var. Önergelerimizi de KAtip Üyemiz
Sayın Sevim ÖzrÜnr AYGÖREN. Buyurun Sayın AYGÖREN.

SEVİM ÖzrÜnx.lycÖREN: Önerge, meclis başkanlığına;

İlgi: Enerjisa Enerji Üretim A.Ş.'run 06.09.2023 tarihli dilekçesi.

İlgi dilekçe ile Enerjisa Enerji Üretim A.Ş. Beldemiz Hamidiye Mahallesi Fatih Caddesi Zafer Sokak'ta
bulunan Çocuk Patkınm isminin "Atatiirk Bilim ve Enerji Parkı" olması ve 5393 sayılı Belediye
Kanununun "Meclisin Görev ve Yetkileri 18/G maddesi şarth bağışları kabul etmek" hükmü uyarınca
kabul edilmesi hususunun, Sayın Meclis Heyetince görüşülerek geıekli kaıann a]rnmasrnr arz ve teklif
ederim. 06.09.2023. Mehmet YAMAN. Belediye Meclis Üyesi, Halil UYANIK, Belediye Meclis Üyesi.

BİROL ARSLAN: Önerge l'in gündemimize ilave olmasınr kabul edenler? Oy birliği ile kabul
edilmiştir. Önerge iki.
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SEVİM ÖzrÜn« ayGÖREN: Önerge meclis başkanlığın4 Beldemiz ve ülkemizin en önemli
sorun_larından birisi haline gelen su tasamıfu konusu hakkında Belediyemizce ahnacak önlemler
doğrultusunda aşağıda bahsedilen konuların Sayın Meclis Heyetince incelenerek gerekli meclis kararının
alınmasrnı arz ve teklif ederim. 06.09.2023. Mehmet YAMAN, Belediye Meclis Üyesi.

1. Beldemizde bulunan konutlar için her haneye (aboneye) 4 (dört) adet olacak şekilde dağıtılmak
iizere 20.000 (yirmi bin) su abonesi için toplamda 80.000 (seksen bin) adet perlatör (su tasamıf
aparatı) alınmasr ve ücretsiz olarak belediyemizce dağıtımlarınrn yap masr,

2. Belediyemiz biinyesinde "Kepez Belediyesi Su Tasam-ıfu Halk Hattı" kurulması ve beldemizde
yaşayan vatandaşlarımıza su tasamıfu ile ilgili bilgilendirilmelerin yapılması,

3. Sosyal medya ve iletişim kanallan vasrtası ile su tasarrufu ile ilgili görsellerin yayınlanması.

BİROL ARSLAN: Önerge 2'nin giindemimize alınmasınr oylannıza srrnuyorum. Kabul edenler? Oy
birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. Giindemimize geçiyoruz. Giindem bir; Belediyemiz
Meclisinin 02.08.2023 gnn ve 2023167 Sayılı Meclis Kaıarı ile İsim Tespit Komisyonuna sevk edilen,

"Derya CAN" isminin Beldemizde uygun görülen bir park alanına isim verilmesi hususunun görüşülmesi.

Evet değerli meclis üyeleri biliyorsunuz Derya CAN Çanakkaleli, Kepez'de ikamet eden bir hemşerimiz,
dünya serbest dahş şampiyonu ve ailesi onun adrnrn Kepez'de uygun görülen bir park alanına
verilmesiyle ilgili talebi olmuştu. Bu talebi isim ve tespit komisyonuna indirmiştik. İsim tespit komisyonu
bu ay görüştii ve komisyon kararını, komisyon başkanımız açıkhyor. Buyurun lütfen.

MEHMET YAMAN: İsim tespit komisyonu raporu belediyemiz meclisinin 02.08.2023 taıih ve 2023167

sayıh karan ile isim tespit komisyonuna sevk edilen Derya CAN'ın 09.06.2023 taih ve |23952 kayıt
numaralr dilekçesi ile Derya CAN isminin beldemizde uygun bir park alanına verilmesi talebi
komisyonumuzca incelenmiş olup, yapılan inceleme sonucunda Çanakkale doğumlu serbest dalış dünya

rekortmeni milli sporcumuz olan Derya Can'ın adının beldemiz cumhuriyet müallesi sahil yolu
caddesindeki piknik alanına verilerek Derya CAN piknik alanı olmasına oy birliği ile karar verilmiştir.
07.08,2023 Mehmet YAMAN komisyon başkanı sevim ÖzıÜRK AYGÖREN katılamadl, Burçin
SoySAL komisyon üyesi , Ruhi AKKOYIIN komisyon üyesi , Hüseyin DALAKLI komisyon üyesi arz

ederim.

BiRoL ARSLAN: Teşekkür ederim. Komisyonumuzdan oy birliği ile gelmiştir. Bu konu ile ilgili görüş

beyan etmek isteyen arkadaşım var mı? O halde oylamaya geçiyorum, giindemimizin birinci maddesi

isim tespit komisyonundan geldiği şekliyle komisyon kararını kabul edenler? Oy birliği ile kabul

edilmiştir. Teşekkiiır ederim. Giindem iki, Belediyemiz Meclisinin 02.08.2023 gnn ve 202317 4 Sayılı
ıvıeclis Kararİ ile isim Tespit Komisyonuna sevk edilen, "Utku HADIMOĞLU" isminin Beldemizde
uygun görülen bir park alanına isim verilmesi hususunun görüşülmesi. Evet geçen meclisimizde üç

paıtinin grup başkan vekillerinin imzalanyla bir önerge verilmişti. Biz o önergeyi isim tespit

komisyonumuza göndermiştik. Komisyon toplandı bulıırun Mehmet Bey.

MEHMET YAMAN: İsim tespit komisyon raporu, belediyemiz meclisinin 02.08.2023 taih ve 202317 4

sayıh kararı ile isim tespit komisyonuna sevk edilen kepez belediyesi meclis üyelerimizin 02.08.2023

tarihli önergesine istinaden, Utku HADIMOĞLU isminin beldemizde uygun görülen bir park alanına

verilmesi tJebi komisyonumuz taıafindan incelenmiş olup, yapılan inceleme sonucunda 18 Mart ÇOMÜ
araştlrma hastanesi müdiirlüğünü _yapmış olan Ömer HADIMoĞLU'nun trafik kazası sonucu hayatını

kaybeden oğlu Utku HADIMOĞLU adının beldemiz Cumhuriyet Mahallesi Krmızı Ali Sokak'ta

buİunan çocuk parkı alanına verilerek Utku HADIMOĞLU çocuk parkr olmasrna oy birliği ile karar

verilmiştii. 07.(i8.2023 Mehmet YAMAN komisyon başkanı , Sevim ÖZTÜRK AYGÖREN . Burçin
SOYSAL komisyon üyesi , Rüi Akkoyun komisyon üyesi, Hüseyin DALAKLI komisyon üyesi.
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BİROL ARSLAN: Komisyonumuzdan oy birliği ile geliyor. Bu konuda görüş beyan etmek isteyen
arkadaşım var mı? O halde oylamaya geçiyorum. Teşekktirü oylamanın ardından edeceğim. Evet
gündemimizin ikinci maddesi isim tespit komisyonundan geldiği şekli ile kabulünü oylarınıza
sunuyonım. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. Değerli kamuolıı maalesef
kentimizde bir traİık kazası yaşaıımış ve genç bir avukat kardeşimizi üafik kazasında kaybetmiştik. Böyle
bir önerge geldi ve önerge komisyonumuzda uygun görüldü ve Kepez'de artık bir parkta geleceğimizin
teminatr sevgili çocuklarımızın oyunlar oynadığı bu parkta kardeşimizin adı yaşayacak. Ben tekrar başta
ailesi olmak iizere kentimize tekar baş sağlığı diliyorum. Artık ne yapahm o HADIMOĞLU'nun
evladıydı artık kardeşimiz Kepez'in bir evladı oldu. Ben tekrar buradan tekar kardeşime rahmet
diliyorum. Ve bu karan alan öncelikle komisyonumuza ve meclis üyelerimize teşekkii( ediyorum. Evet,
gündemimizin üçüncü maddesi belediyemiz Meclisinin 02.08.2023 giır, ve 2023163 Sayılı Meclis Kararı
ile Plan ve Bütçe Komisyonuna sevk edilen, İçme Sulu ve Atık Su Tarife Tiplerinin ve Bedellerinin
belirlenmesi hususunun görüşiilmesi. Şimdi giindemimizin üçiincü maddesi biliyorsunuz daha önce
meclisimizde görüşmüştiik, ağustos meclisimizde 1rıkandaki bölgede içme sulu ve atık su bazı
bölümlerinin Çanakkale Belediyesinden hizmet almasıyla ilgili karar almıştık. Ve o kararı Plan Bütçe
Komisyonuna göndererek fiyat tariflenmesini istemiştik, şimdi Plan ve Bütçe komisyonu başkanı kararı
komisyon karannı okuyacak buyurun.

NEJDET UÇAR: Belediyemiz Meclisinin 02108/2023 glın ve 2023/63 sayılı meclis kararı ile Çanakkale
Belediyesi ile Kepez Belediyesi arasında imzalanan ÇANAKKALE BELEDİYESİ CÜZELYALI -
DARDANOS ARTIMA TESİSiNDEN Ve İÇME-KULLANMA SUYUNDAN FAYDALANMA
ORTAK PROTOKOLÜ kapsamında içme suyu ve atrk su tarife tiplerinin ve bedellerinin belirlenmesi
için konu Plan Ve Bütçe Komisyonuna havale edilmiştir. Plan ve Bütçe Komisyonu topl antısı 31/0812023

tarihinde Saat:l 1 :00'de Belediyemiz Enciimen toplant salonunda yapılmış olup, ÇANAKKALE
BELEDİYESi GÜZELYALI-DARDANOS ARITMA TEsisiNDEN Ve İÇME-KULLANMA
SUYLINDAN FAYDALANMA ORTAK PROTOKOLÜ'nden faydalanacak alanlar için Kepez
Belediyesi 2023 Yı,lı Gelir Tarifesine ek olarak Su Sahş Ücretled Başlığı altına "Çanakkale Belediyesi ile
yapılan Protokol Kapsamında Su Aboneliği tarifesi" getirilerek su bedelinin m3:30,00TL (KDV hariç) ve

Artık Su aboneliği Başlığı altına da yine "Çanakkale Belediyesi ile yapılan Protokol Kapsamında Atlk Su

Aboneliği tarifesi" eklenerek Atık Su Bedelinin ise m' = 15,00TL(KDV hariç) olarak belirlenmesine;

Nejdet UÇAR, Üıkü ŞiMŞEK TUTAK ve Ruhi AKKOYUN' un kabul ve Vildan UYSAL'n çekimser
oyları ile oy çokluğu ile karar verilmiş olup; meclisin takdirine arz edilir.

BİROL ARSLAN: Teşekktir ediyorum. Nejdet Bey evet gündemimizin üçüncü maddesi ile ilgili görüş

beyan etmek isteyen arkadaşım var mr? O halde komisyonumuzdaı oy çokluğu ile geldiği şekli ile
kabuliinü oylannıza sunuyolum. Kabul edenler? Sayalım lütfen, dokuz kabul. Ret edenler? Beş ret,

giiırıdemimizin üçüncü maddesi oy çokluğu ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. Gündemimizin
dördüncü maddesi, ödenek aktarılması hususunun görüşülmesi.

Özcün rowNCU: Bilgi verdi

BİROL ARSLAN: Teşekkiir ederim Özgür Bey. Evet, yol yapımı için bütçe içiı kullanılmayan

ödenekten bir milyon i Fen İşleri'ne aktarıyorız. Evet, görüş beyan etmek isteyen, soru somak isteyen?

O halde gündemimizin dördüncü maddesini oylannrza srrnuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul
edilmiştir. Teşekkiir ederim. Gündemimizin beşinci maddesi 1/1000 Ölçekli Uygulama İmar Planına

eklenen plan notu hususunun görüşiilmesi.

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.
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BİR6L ARSLAN: Evet, teşekkiir ederim. Bu bir imar konusu olduğu için yasa gereği zaten imar

komisyonuna sevk etmemiz gerekiyor. Görüş beyan etmek isteyen arkadaşım var mr? O halde

gündemimizin beşinci maddesinin imar komisyonuna sevkini oylarınıza sunuyoıum. Kabul edenler? Oy

birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. Gifuıdemimizin altıncı maddesi Belediyemİz Meclisinin 2023

Ekim Ayında yapacağl toplanfi tarihinin belirlenmesi hususunun görüşülmesi.

MEHMET BOYYRACI: Bilgi verdi

BiRoL ARSLAN: Evet, değerli meclis üyeleri AKP grubu uydun dedi. İYİ parti grubu uygun dedi. CHP
grubu 4 Ekim Çarşamba saat ile ilgili öneriniz var mr? Aynr saat 14.00 ve yine burada Turhan Mildon

tesisinde, o halde giirıdemimizin altıncı maddesini oylarrnrza srınuyorum. 2023 Ekim ayı meclisi 4 Ekim

Çarşamba giinü saat 14.00'de Turhan Mildon tesislerinde yaprlmasını kabul edenler? Oy birliği ile kabul

edilmiştir. Teşekkiir ederim. önerge bir, meclis başkanlığına;

İlgi: Enerjisa Enerji Üretim A.Ş.'niı06.09.2023 tarihli dilekçesi.

iıgi diıekçe ile Enerjisa Enerji Üretim A.Ş. Beldemiz Hamidiye Mahallesi Fatih Caddesi Zafer

Sokak'ta bulunan Çocuk Parkınm isminin "Atatürk Bilim ve Enerji Paıkı" olması ve 5393 sayılı
Belediye Kanununun "Meclisin Görev ve Yetkileri 18/G maddesi şarth bağışları kabul etmek" hiikmü

uyarmca kabul edilmesi hususunun, Saym Meclis Heyetince görüşülerek gerekli karann alınmasını

aİz ve teklif ederim.06.09.2023. Mehmet YAMAN, Belediye Meclis Üyesi, Halil UYANIK, Belediye

Meclis Üyesi.

Değerli meclis üyeleri Hamidiye mahallesinde ToKİ 960'n içinde bir parkrmız vaı biliyorsunuz. o
parkı Enerjisa Enerji Üretim A.Ş. bu parkı komple yenilemek istiyor. Cumhuriyetimizin 100. kuruluŞ Yıl
İoriı-tird" bedelsİz olarak bu park bölge halkının Kepezli hemşerilerimizin hizmetine sunmak istiyor.

Tabi ki adınrn da Atatiirk Bilim ve Enerji Parkı olmasınr ve ayrtca bu parkın şartlı bağış olarak kabul

etme yetkimiz var. Böyle bir bu bölgede olmayan enerji parkı geliyor. Proje gerçekten çok keYifli bölgede

olmayan yeşil bir proje, yii,riirken ömeğin çocuklar yiiıüyüş pİstİnde yiiriiırken ayaklarının atığı adımlarda

"n"4İ 
biİikİi."cekler ya da yağan yağmurlar, yağmur suları aşağıda biriktirilerek paıkın tekar yeşil

alarının sulanmasrnda kullanılacak bunun yanında çocuk oradaki bisikleti çevirdiği zaman oradan bir

enerji üretilecek depolanacak ve akşam aydınlanmasrnda o enerjiden faydanalınacak. Aynca o parkın

içeriİinde Tiny Houİelar olacak. Tiny Houselar mevcut belediyenin şuanda ki var olan hizmet binası falan

çok kottı durumda yapacağımız yeni sıfir Tiny Houselarla belediye bütçesinden herhangi bir Para

çıkmayacak onu belirtiyim. Firma tamamen 100. Yılda Kepez'e armağan ediyoı bu projeyi gerçekten

gurur duyulacak bir proj e, Tiny Houselar da belediyemizin biliyorsunuz orada biı v€znesi var. Bir halk

İıasas, oİacak halkın o bölgedeki sorunlannı dinleyip, belediyede çöziim noktasında ilgili birimlere diğer

halk masasındaki arkadaşlar gibi çözüm konusunda yardrmcı olacaklar. Orada bir iŞletmeci

arkadaşlarımız var. O Tiny Houselardan iki tanesi onun olacak, bir çay bahçesi güzel Çok keYifli modem

bir park ve şunu da söyleyebilirim ki, bölgede olmayan bir parkı Kepez halkına hep birlikte inşallah

kazarıdııacağız ve 29 Ekim tarihinde de inşallah hep biılikte açılışını gerçekleştİreceğİz. Ren size bu konu

ile ilgili böyle bir bilgiyi bu şekilde sundum. Görüş beyan etmek isteyen veya soru sormak isteyen

arkadaşım varsa cevaplamaya hazıım. Bulurun lütfen. O halde önerge biri oylamaya geÇiYoruz. Bir,

çocuk parkının isminin Atatürk Bilim ve Enerji Parh olması ve 5393 sayılı beledİye kanununun meclisin

ğö.., u" yetkileri 18/g maddesi şartlı bağş kabul etmek olan yasa gereği bu parJ<ın ücretsiz kabulünü

6ylannıza srınuyonım, Kabul edenler, oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. Onerge iki, meclis

başkanhğın4 Beldemiz ve ülkemizin en önemli sorunlanndan birisi halİne gelen su tasamıfu konusu

tıaİ<ı<moa Belediyemizce alrnacak önlemler doğrultusunda aşağıda bahsedilen konuların Sayın Meclis
Heyetince incelenerek gerekli meclis kararınrn a.lınmasrnr arz ve teklif ededm. 06.09.2023, Mehmet

YAMAN, Belediye Meclis Uyesi.

1. Beldemizde bulunan konutlar için her haneye (aboneye) 4 (dön) adet olacak şekilde dağıtılmak

i,izere 20.000 (yirmi bin) su abonesi için toplamda 80.000 (seksen bİn) adet perlatör (su tasarruf

aparatı) alınması ve ücretsiz olarak belediyemizce dağıtımlannın yapılması,
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2. Belediyemiz bünyesinde "Kepez Belediyesi Su Tasamıfu Halk Hattı" kurulması ve beldemizde
yaşayan vatandaşlanmıza su tasam.ıfu ile ilgili bilgilendirilmelerin yapılması,

3. Sosyal medya ve iletişim kanalları vasltasr ile su tasamıfu ile ilgili görsellerin yayınlanması.

Evet, değerli meclis üyesi arkadaşlarım biz düa önce biliyorsunuz düa önceki meclis toplantımızda su

tasamıfu tedbirleri komisyonu kurmuştuk. Bu komisyon bir ön çalışma yaptı ve bunları bize teklif olarak
sunuyor. Kabulü halinde biz bu konularda gerekli adımları belediye olarak atacağız. Komisyonumuz da

çalışmalara devam edecek. Soru sormak isteyen arkadaşrm var mı? Buyurun lütfen, mikofona lütfen.

GÜLHANIM KARCI BARİKAI{: Merhabalar, burada bahsedilen perlatöı su tasamıfu aparatı nasıl bir
şey bu konuda bilgi verilebilir mi? Bunlann kullanım ömtirleri nedir? Yani biz boşuna bir şeyler yapmış
o1mayalım.

BiRoL ARSLAN: Bu konuda teknik bitgi vermek isteyen aıkadaşım var ml? Nurdoğan Bey buyurun
böyle alalm sizi, şimdi perlatör biliyorsunuz çeşme açık ve kullanmadığın anda büyük bir suyu
kaybediyoruz doğru mu efendim?

GÜLHANIM KARCI BARiKAN: Bu şeyde ortak alanlarda.

BİROL ARSLAN: Hayır, hayır. Her haneye.

GÜLHANIM KARcl BARİKAN: Anladlm, sensör gibi bir şey galiba.

BİROL ARSLAN: Şimdi, her haneye dört tane işte mutfakta, lavaboda ya da duşta şeyde kullaıılmak
üzere bir noktada kullanılmak iizere, bir ev için komisyonumuz dört tane perlatör kullanılmasmı uygun
görmüş komisyonumuz.

GÜLHANIM KARCI BARİKAN: onu anladım ben de.

BİRQL AR§LAN: Onu çeşmenin ucuna bağladığımızda su hızlı değil, o belli bir tazyik düşüşüyle
akacak yani, çok hızlı akmayacak. Suyun tasamıflu kullanılmasını sağlayacak. Bulurun Nurdoğan Bey.

NUR DOĞAN Bİı,cİxç: Bilgi verdi.

GÜL HANIM KARQI BARİKAN: Onu anladım da, bizim sulanmız kireçli biliyorsrınuz bu perlatör
denilen aletin ömrü ne yani?

NUR DoĞA}{ nİı,cİxç: Bilgi verdi.

GÜL HANIM KARCI BARİKAN: Şuan da mesela evde kullandığım benim bütiin her taraf gidin bakın

kireç içinde yani, dört tane bir sene yetecek mi bize? Bir sene soııra ne yapacağız?

NURDOĞAI\ BiLGİNÇ: Bilgi verdi.

GÜL HANIM KARCI BARİKAN: Temizlememiz gerekiyor dediniz. Ben bunun kullanrm değeri

açısından sordum.

BİROL ARSLAN: Bakın meclis derse ki üç tane o olur. Biliyoruz onlan önce bir karar alalım.

GÜL HANIM KARCI BARİKAN: Matiyeti bize ne olacak?

NUR DOĞAN nİı,cİxç: Bilgi verdi.

GÜL HANIM KARCI BARİKAN: Ama bunlann cevaplarını bilmemiz gerekiyor. Yani anlamsız bir

şey yapmayalım.

NUR DoĞAN nİı,cixç: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Diğer kentler de yapıyor.

GÜL HANIM KARCI BeRİı<.qN: Şimdi diğer kentler yapıyor evet, onlarda kreç sorunu yok. Bizde
kireç sorunu var.

NUR DOĞAN BİLGİNÇ: B,H
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GÜL HANIM KARCI BARiKAN: Tamam. Teşekkür ederim.

MEHMET YAMAN: Başkanım, değerli meclis perlatör olayı şuanda zaten yeni imalat edilen, imal

edilen bütiin kullandığımız bataryalarda var. Küçiik bir şeydir, farkında değİlsİnİz. Içerde zaten muslukta

küçiik, bunlann da şöyle bir şeyleri var; dakikada akıtma suyuna göre değişiyoı. Mesela saniyede ömeğin

100 gr. veya 1 litre gibi ona göre değerleri ve şeyleri değişiyor. Bunlar metal zaten şuandaki musluklara

da yeni imalatlı hepsinde var.

BİROL ARSLANı Almayalım mı diyorsunuz yani onu mu diyorsunuz?

GÜLHAI{IM KAR6I BARİKAN: Su tasamıfu yaparken diğer taraftan biz başka sorunlar yaşryoruz.

MEHMET yAMAN: Başkanrm iklim değişikliğinden dolayı çevremizdeki tiim belediyeler. İstanbul

Belediyesi şuanda dağıtıyor. Uşak belediyesi dağtıyor. Bergama Beledİyesi, Bergama'nın suYu Çok
kireçlidir.

BİR9L ARSLAN: peki, arkadaşlar önce bu komisyonumuza teşekkür edelim bir,.iki; komisyonumuzun

aldığı kararın yani bu tarz şeyleri biz değerlendireceğiz meclis olarak burada. Örneğin her haneYe bir

aboneye yani her abone için dört tane demiş. Bunu üç yapabiliriz, iki yapabiliriz, beş yapabiliriz.

Öneriİerinizi, belki hiç almayalım diyebilirsiniz. Bunun kullanım açısmdan bit zararı olsa zaten diğer

kentlerde, bakın bugiin dünyanın sorunu kuraklık v9 göfüyolsanız ki her geçen giin ülkemiz daha da

kuraklaşıyor. Bugiiırı bu kentin tanm alanlannı sulayamıyoruz. Birçok tarım alanı bahÇeler, fidanlar,

ağaçlar'maaleseflurumayla karşı karşıya ovadaki birçok taıım kulırları çökmüş durumda büÇelerinde

tİım yapıyor oradaki mülk sahipleri maalesef sulayamryor. Ciddiyim, ciddiyim gelecekte bizi sebze,

..yr", Üiri bekliyor. Su kizi bekliyor. Yani biz de buradan bugiinden arkadaşlarrmız çalışmışlar, bize

çaliştıklannı tavsiyelerini sunmuşlar. Mikrofona konuşalım, bir de Ülkiı harum söz istedi sizden önce.

MEHMET YAMAN: Başkanım çalışmalanmız devam edecek zaten. Su hayattır akıp gitmesin diyoruz.

Kesinlikle önlem almamız gerekiyor.

BiRoL ARSLAN: Kesinlikle.

Üı,xÜ şiırşn« TUTAK: Su, şimdi bu perlatör, muslukların hepsi farklı farklı hepsine uyacak mı? Ona

göre bir aparat mrdrr onu öğrenmek istiyorum?

BiRoL ARsLAl[: şimdi öncelikIe biz ahp almayacağımızr karar vereceğiz. Ondan sonra ekiplerimiz

araş Ima yapacaklar. ondan sonra fiyat araştırması yapacaklar ve akabinde ihaleye Çıkılacak. Yani konu

ur"a- iu*"t. Kaç çeşit var ne vaı isterseniz öntimiizdeki mecliste arkadaşlanmız teknik olarak

çalışsınlar. şoyle yapalım mı? Arkadaştarımız Eylül ayı içerisinde çalışsınlar hem kaç çeşit var, usuller

nedİr? Bir dn'fıyat araştırmasl yapsınlar onu öniimüzdeki mecliste değerlendiıelim. Bu da olabilir Yani

hem dediğimiz gibi bundan kaç tane çeşit vaısa.

Üı,rÜ şİnışBx TUTAK: Ben kendi evimden örnek veriyim. Benim evimde dört tane var mesela.

BİROL ARSLAN: O zaman şöyte yapalım komisyonda bırakalım.

Ül,rÜ ŞİlrrŞn« TUTAK: Detaylı araştınp ondan sonra bence karar verelim,

BiRoL ARSLAN: Ama önce bakın bununla ilgili ilk onay çıkartacağz, ondan sorıra arkadaşlar bunun

belki bunu ret edecektik ne yapacaklardı arkadaşlar o zaman bununla ilgili efendim?

GÜL HANIM KARCI BARİKAN: komisyonda kalsaydı bu soruların cevaplan, su sorunu da evet

aslında diinyanın gerçeği evet ama Türkiye'de ise yanlış kararlar sonucunda biz bu noktaya geldik. Bu

sadece krizle alakalı değil diinya kriziyle alakalı değil, sularımrzr gerekli yerde gerekli Şekilde

kullaımadık, Bu devlet politikuu olabilir yani bu büyiik bir sorun ama biz kendi sorunumuzu bir Şekilde

çözmemiz gerekiyor. 60.000 ntifusıu bir beldede bizim su alamamamız çok abes. Düşiirıdürücü ve soru

İşareti. narİjdan 
'almanız 

gerekiyor kesinlikle. Yani düşüniiırı Çanakkale belediyesi sulu oradan alıYor

burayı transİt geçiyor. çınarh'ya veriyor, Güzelyalı'ya veriyor ama oradaki insanlar başka insanlar baŞka

memleketli insanlar.

BİROL ARSLAN: Hayrr, hayır öyle değil.

t
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GÜL HANIM KARCI BARiKAN: Ama bu çözülmek istenmiyor gibi geliyor bana. Yani bu

çözülmeden istediğiniz kadar su tasamıfu yapın sonuç alaıııayacağız. Çiinkü gelin geıçekten bakın evime,
hatta geçen gün bir arkadaşım için hastanede kaldım giirı boyu o evyeler yemyeşil olmuş. Çok önemli
aydınlanmız var ya. Çaıakkale'nin bütün insanlannı burada hastaneye tedavi olmaya geliyor. Yani bu

çok düşünülmesi gereken bir şey sadece bizim de çözebileceğimiz bir şey de değil onu da kabul ediyorum
ama burada Çanakkale'de bir siiırü insanlar var, bu sorunu çözecek bir sürü insan varken bir şekilde
çözülmüyor. Bir de noktasal çözi,imler i.iretiyoruz.

BİROL ARSLAN: Ben son durumla ilgili tamam Saime Harum mesajıruzı aldık. Değerli kamuoyu 20l9
yılında seçimde halkrmıza içme suyu arıtma tesisini yapma sözifurü vermiştik. Ve biliyorsunuz 202l
yılının 28 Ekim akşamı arıtılmış suyu şebekemize kent halkımızın hizmetine sunmuştuk. Ama son

yaklaşık 5_6 aydır antmayı çahştıramıyoruz. Bu da tabi ki bazı arkadaşlar tarafından birçok konuda
olduğu gibi bu da yine suiistimal edilmeye devam ediyor. Hiç merak etmeyin arkadaşlar değerli kamuoyu
hiç merak etmeyin, inşallah önüırniizdeki hafta tekrar antmamızı çalıştıracağız. Animarnızı
çahştıramamamızın sebebi şuydu Kepez'de yeni aldığımızda yedi adet su ku)umuz vardı. Bunun üç
tanesi şuarıda kullanılmryor, çökmüş vaziyette. İki tanesi hemen yan parseline, yan tarafına tekrar açmak
suretiyle aktif hale getirdik. Sekiz tane yeni kuyu açt*, on iki tane kuyu şuanda aktif olarak çalışıyor.
Dört kuyumuz da öniimüzdeki hafta başı inşallah hizmete girip su aktarımına başlayacak. Yani toplam on

altı adet su kuyusu, ham su kuyusu çalışacak ve aırtmarnıza su gönderilecek. Buıada püf noktası şu
antmayı şimdi neden çalıştıramıyorduk? Bizden önce arıtma mı vardı? Bugün konuşanların l5 yıldır
burada görev yapanlar benden önce arıtmayl kurmamış, şimdi ben dört buçuk yıldır beledİye başkanıyım
bana efendim aııtmayı çalıştıramamam ile ilgili lütfen müsaade etmeyin tamam ama yani ben
konuşurken, ya sizin ne söz hakkıruz var sizin ne işiniz var? Saime Hanm pardon yani ben bitireyim
ondan sonra lütfen. Evet, arkadaşlar ham sulu antmaya gönderiyoruz gönderdiğimiz suyu %o 70'i arıtma,
Yo 70'i temiz su olarak şebekeye veriliyor. % 30 ise atık oluyor. Şuanda gerek kurakhğın etkisiyle, gerek

kuyulann gerçekten verimlerinin düşmesiyle litre saniyede on beş litre veren kuyular bugün sekiz litreye
yedi litreye düştü on iki litre veren kuyular altı litreye düştii. Bunu ben düşünemem ve plan|ayamam.

bunun yanrnda 9.600 küsur tane devir aldığımızda su abonesi bugün 20.300'ü geçti. Kepez iki kat büyüdü
ama Kepez'i iki kat planlayan, büyütenler hiçbir zaman için suyla ilgili bir planlama içinde olmamışlar.
Geldik ve hızhca sekiz tane kuyuyu aktif ederek bu siireç içinde antmayı çalışhrmaya gayret ettik. Ama
bahsettiğim gibi gerçekten bugiin sadece Kepez Belediyesinin kuyulannıı sorunu değil bu su, bu sadece

bizim sorunumuz değil. Bugiln tarım ovasındaki bütiiırı tanm yapılan su kuyularının da verimleri düştü.

Bakın biz iki yıl önce devlet su işleri şube müdiirlüflune dilekçe verdik. Çevre şehirciliğe, valiliğe dilekçe
verdik. Dedik ki Kepez hızlı büyümüş ve gelinen noktada şu kadar su abonesine gelmiş. Nüfusumuz iki
kat büyiiırnüş, artmış artık su kuyulanyla kepezin ham su sonınunu çözemeyİz biz de lütfen Atİkhisar
barajından ham su almak istiyoruz dedik. Ondan sonra gittim iki kez Balıkesir devlet su işleri bölge
rnüdürüyle görüştiirn ve bu talebimizi ilettim. Devlet su işleri genel müdülüğünden randevu istedim ve

bu konuyu bugüne kadar çözemedik. Geçen sayın millewekilimiz Ayhan GİDER'e de bu konudan
bahsettim. Sürecin içinde bakın ama ben olur ama başka biri olur. Sürecin içinde Kepez Belediyesi ham
suyunu Atikhisar barajından alma gibi bir zorunlulufu var. Saime Hanım doğru söylüyor ama biz de bunu
iki yıldır her mecliste hemen hemen tartışma konumuz bu oluyor. Ama altı aydır gerçekten su yetmediği
için dört kuyumuz kaç gün içinde devreye giriyor? Hangi gün?

NURDOĞAN nİı,ciç: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Hangi gi.in, ne zaman?

NURDOĞAN niı,cİç: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Salı, Çarşamba gi.inü dört kuyu daha deweye giriyor. Bakın en büyük yatınmlarımızı
suya yaptık. içme suyu antma tesisimize yaklaşık 15.000.000 TL'ye yakın bugtine kadar harcadığımız
para var. 15.000.000 TL. Şimdi toplama deposu yapıyoruz. Toplama deposuyla birlikte on iki kuyu dört
kuyuyla birlikte on altı kuyu öncelikle bir terfi merkezinde suyu topluyoruz ve akabinde antmamızı da

depomuza göndereceğiz. Bu da bizim enerji maliyetimizi düşiirecek bununla ilgili de çahşıyoruz. Yani
bizim ilzerimize düşen görevi fazlasıyla yerine getiriyoruz. Elbette ki hemşerilerimiz eleştirecekler ben

kabul ediyorum. Her iyi niyetle yapılan eleştiriye saygı duyuyorum. Ama popülizm, siyaset yaparak
eleştirileri kendi rr*" r,.*,r"K



NEJDET UÇAR: Devlet statüsiinü de söyleyin başkanım nüfusun 50.000'den düşük olduğu için lütfen
söyleyin halk duysıın bunlan.

BİROL ARSLAI\: Evet, devlet su işlerinin de iki yıldır suyu alamamasının sebebinin bit tanesini Nejdet
Bey söyledi. Yarıi yasa gereği nüfusu 50.000'nin alhnda olan yerleşim bölgelerİne baraj suyu ya da dere

suyunu devlet o yatınmı yapmıyor. Siz diyor nüfus 50.000 olana kadar kendi başınızın çaresine bakın
diyor. Kendi başımıan çaresine bakıyoruz sekiz tane kuyu açmışız dört tane daha kuyu açmışım. Şimdi
öniiırnüzdeki hafta sisteme geçiyor. Dört kuyu neden önemli, dört kuyunun da suyu geldiği zaman atık
olacak olan % 30'luk suyu karşılayabilecek durumda. Arkadaşlarla konuşuyoruz, hemşerilerimizle
sokakta dertleşiyoruz. Diyor ki yahu Başkaıım niye arıtmayı çalıştırmıyorsun? Arıtmayı çalıştırırsam
giiniln belli saatlerinde ham su yetmediği için su kesintisine gitrnekle karşı karşıya ka|acağız. Yirmi dört
saat suyunuz aksrn mı ya da giinün altı saatinde suyu keselim arrtrna suyu mu verelim? Yok diyor aman
diyor su kesilmesin yirmi dört saat aksın. Biz de biliyoruz beş aydır, altl aydır arltmayr çalıştıramadım.
Bununla ilgili her türlü bedeli ödemeye hazrnm. Ama sahte hesaplarla efendim kapı altlanndaı insanlara

kağıtlar atarak toplumu yalan, yalan beyanlarla kandırmaya çalışanlan zamanı gelince cevabrnı vereceğiz.
Kepez belediyesi batık falan da değil. Kepez belediyesinde görev aldığımız zaman 63.000.000 TL borçla
devraldık. O giinkü kur hesabıyla koyalım 63.000.000 TL kaç dolar, Euro yapıyor ve aldığımızda
bütçemiz 36.000.000 TL idi. Bugün borcumuz 69.000.000 TL'ye gelmiş. Kepez Belediyesini battı diye
habire insanlan kandınyorlar. Yalancınıı mumu kısa sihede sönecek. Her ttirlü pislikleriyle ben bu

belediyeyi aldığımda ey halkım devletten geten İller Bankası payı personel maaşlannı yetmiyordu.

54.000.000 TL bankalardan kedi kullarımışlar bunurı her ay 800.000 TL faizi vardı. Maaşları ödeyeceğiz
800.000 TL bankalara kredi taksiti ödeyeceğiz 900.000 TL esnafa borç yapmışlar. Esnafın hepsi gelmiş

boğazımıza sarılmış iki yıl, iki buçuk yıl esnaf borcunu ödemeyen insanlaı bugiin tutmuşlar halkı

kandırmaya çalışıyorlar. Kimse kanmaz kardeşim, daha ben biı kişinin yemeğini yemedim, bir kişinin

çayını içmedim tertemizim. Her akşam sofralarda oturanlar müteahhitlerin kenar süsleri olanlar bugün

halkı kandırmaya çalışıyor. Yok, kaıdeşim size kimse kaımaz. Bu bilgileri sızdıran meclis üyesi yalan

bilgilerinizin zamanı geldiği zaman halka böyle hepsini böyle teşhir edeceğim. Seni de dahil olmak üere.
Halkımız istediğini mikrofon alabilirsin istediğin soruyu sorabilirsin benim verecek hiçbir hesabım yok.

SERKAN KALE: Ben meclis üyesiyim, bu vatandaş, bütiin herkes bilecek.

BİROL ARSLAN: Sen kavga ettin, sen lırsız dedin, sen şişeleri firlattın bağırma

SERKAN KALE: Su yemyeşil akıyor. Öyle bir şey yok.

BİROL ARSLAN: Su yemyeşil akmıyor. Su benden önce nasılsa aynısrnr tekrar akıyor.

SERKAN KALE: Sen, arttmayl Bülent TURAN yaptı insan bir teşekkiir eder o'na. Geçen ayki mecliste

teşekkiir ederim diyorsun

BİR9L AR5LAN: Bülent TURAN ile ben hiç konuşmadım, Bülent TURAN'ın konudan haberi bile yok,

yalan söylüyorsun, yaları söylüyorsun. Benim iizerimde bir toplu iğne ucu kadar hakkı olana bin]erce kere

teşekktir ederim. Otur.

5ERKAN KALE,: Başkan vekilin ile beraber olup Perşembe günü sanayide bir daha bunun için beni

rahatsız etmeyin diyor Başkan vekilin. Seni uaırıayacağız da biz kimi arayacağız Başkan vekili olarak?

Size kendinde bir şey yok sana arkadaşlann zarar veriyor.

BİROL ARSLAN: Benim hiçbir arkadaşım bana zaıar veılnez.

şERKAN KALE: Başkan vekilini telefonda arayıp, telefonda kayıtlı fotoğraf çektim bütiin arkadaşlara

da attım yedi tane su patlağı var Kepez'de. Sen bunu önilne geçemezsin. Sen onu geçeceksin Başkanım
öyle bir dünya yok.

BİR9L AR5LAN: Sen konuyu siyaset programına çeviriyoısun ama halk gereğini takdir edecek. Değerli

kamuoyu bitirelim lütfen inşallah öniimiizdeki hafta dört kuyuyu aktif hale getirdiğimizde toplama

tesisini de çalıştırdığımız zaman yani bir hafta sonra tekar yeterli ham suyu geldiğİ için antmamızı tekrar

5-6 aydan sonra tekrar çalıştıracağız. Bununla ilgili ben kabahatliysem borcu ödemeye, bedel ödemeye

hazırım. Kimseye de siyasi şov yaptırmalanna da müsaade etmem. Altı aylık için özür diliyorum. Bu
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kentte uzun yıllar belediye başkanhğı yapıp kenti borçlandınp, elimizi kolumuzu bağ|ar vaziyeite bizi
bırakanlar çıkmışlar batık belediye diye kamuolunu aldatmaya çalışıyorlar. Belediyemiz batık falan değil.

Hiç biz var ya geldiğimizde Kepez Belediyesine esnaf iş yapmak istemiyordu, Üç tane teklif arkadaşlar

dağıtacak esnaf bulamıyordu. Hiç kimse ne diyordu biliyor musun? Ben Kepez Belediyesine iş yapmam.

Kepez Belediyesinden para alamıyorum. Teklifleri doldurmuyorlardı, teklif almıyorlardı. Bugün ne

oluyor biliyor musunuz? Kepez belediyesine iş yapabilmek için esnaf yanşlyor. Çünkü Kepez
Belediyesinden kimsenin alacağı yok kimsenin. Bugiin 69.000.000 TL bugtinkü döviz kuruna,

250.000.000 TL bütçenize böldüğiiniizde Vo kaçına tekabiil ediyor. O gün 36.000.000 TL bütçede

63.000.000 TL borç var. Ondan sonra bir siirü deıraldığımızda bir sürü pis işler çıkt. Onlaıı da kapattık.

Bugün geldiğimiz noktada 69.000.000 TL içinde belediyeden emekli olan yirmi tane emekli personelimiz

oldu. Göreve geldiğimizden bu yana 7.000.000 TL'ye yakın da kıdem tazminatlarını ödedik. Yani biz
borçlu falan değiliz 4 Nisan 2023 tarihinde bir yılın hesabını yaparken 10.000.000 TL borç ödedik. Ne
yapmıştık? İçme suyunu efendim yeni kuyuları, paket arıtmasrnı, atık suyunu, yollarını hepsini yapmışız
10.000.000 TL de borç ödemişim. Ne zaman? 4 Nisan 2023'te. 4 Nisan 2023'ten sonra kaç ay geçmiş

beş-altı ay geçti. Geldiğimiz noktada 10.000.000 TL gitti. Neden gitti? Çilnkii yol yaptık, müteahhit

bundan faturadan kesti. Bir de onun yanında emekli olan arkadaşların kıdem tazminatlarını verdik. Yani

şimdi batık falan bizi öyle bir diyorlar ki sanki biz çalmışız, çılpmışz. Biz çalmadık, çırpmadık. O sahil

bandındaki halkın mallarını 2.000 TL'ye, 1.500 TL'ye kendi yandaşlaıına peşkeş çekenler bugiirı çıkmış
batık belediyeyi konuşuyor. Yok kardeşim sana inanmaz bu halk. Sana inanınaz. Ben bir belediye

başkanı gibi yaşamıyorum. İçinizden halkrn bir temsilcisi gibi yaşıyorum. Her şeyi, her yediğimi, her

içtiğimi cebimden hatta kredi kartımdan ödüyorum kayıtlara geçsin diye. Bir kişi daha bana yemek

ısmarlayamamıştır. Ama o arkadaşlar çıkıp diyebilir mi ben biı kişiye yemek rsmarladım? Bütiin o senin

bedavaya verdiğin, peşkeş çektiğin ihale tarihi bitmeden karşılıklı iha]eleri fesih edip teloar aynı kişilere,

müfettiş geliyor hepsini koyacağım bu masalara. Belediyemizde imar rantının en yiiksek olduğu dönemde

arsa sahipleriyle müteahhitler o/o50, yarı yarıya anlaşıyor. Hatrrlamıyor mu millet? On tane arsadan daire

çekiyorum. Beşi müteahhittin beşi arsa sahibinin yiizde elliyle anlaşıyorlardı. Cumhuriyet Meydanı

merkezinde Kepez Belediye binasrnın yiizde kaç ile ihaleye verildiğinin hesabınr veısinler. Ben dosyayı

Müfettiş Bey'in öniine koyacağım. Koyacağım. Benle ilgili varsa bir tane şöyle toplu iğnenin ucu kadar

şaibe ya da bana atılabilecek bir şey onlar da gelsinler versinler. Benim veıemeyecek hesabım yok. Onlar

onlann yediklerinin, içtiklerinin hesaplannı veremediler. Benim anlım ak. Benim anhm ak. Kimsenin

üzerimde hakkı yok. Kimin küçücük bir hakkı varsa ben beş tane o hakkrnr iade ederim. Kimsenin hakkı
benim tizerime geçmesin ama benim hakkım üzerine geçsin vatandaşın hiç mühim değil. Böyle bir şeyin
hiç hesabı yok. Öniimüzdeki hafta inşallah Nuıdoğan Bey gece gündüz çalışıyorsunuz, inşallah o dört

kutulu bağladığımızda yeterli ham suyu gönderiyoruz, arıtmayı çalıştırıyoruz. Ondan sonra yaptlğımız o

atk su, içme sulıı toplama terfi merkezinde kamuoluna ne önemli bir tesis. kazandrrdığrmızı, Kepez için
ne kadar önemli bir tesis kazandırdığımızı gururla halkımıza sunacağız, Ondan sonraki adım da onun

iizerine giineş enerjisi koyup, GES koyup tesisin elektriğini de inşallah ücretsize getirmek olacak o da

benim görevim. Bizim vizyonumuzu tartlşmaya hiçbirinin aklı yetmez, hiçbirinin akh yetmez. Bakın
onlar sahil boylarını peşkeş çekiyorlardı. Biz kaldırdık bağınyorlar. Neden bağıııyoılar? Çünkü rant gitti.

Biz ne yaptık? Kişilerden ıantları ahp halka verdik. Pandemi sonuna kadar Halk Kafe'de çay kaç liraydı
Necdet Bey? Kaç liraydı İsmail Bey? Bir liraydı. Biz halkımıza l TL'ye çay içirdik 1 TL'ye. Yılbaşına
kadar 2 Tl'ydi çay|mız. 3|,|2.2022 tarihine kadar 2lirayü, Yeni yılda 3 lira yaphk. Şimdi bu gelen

zamlardan sonra 4 TL oldu. Biz vatandaşa l TL, 2 TL, 3 TL, 4 TL çay içirdik, onlar kendi yandaşlarına

rant çektiler. Kaybedenler şimdi sosyal medyada Birol ARSLAN'a yazıyor. Benim a]nrm ak. Beni de çok
iyi geliyor, onlan da çok iyi biliyor. Benim veremeyecek hiçbir hesabrm yok alnım yok. Buyurun.

Üçüncü sıra orad ayız. Y ok, bitiriyoruz zaten oy|amaya geçeceğiz.
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ERKAN KÜRŞAT ERTÜRJ( Sayın Başkan ve meclis üyeleri öncetikle şunu söylemek istiyorum. Anık

su ve anttna ile ilgili konuşmarıın gereği olmadığını düşünüyorum.

BiRoL ARSLAN: Peki niye o zaınan köpiiİ:tüyorsun, şey yaplyorsun yalan beyanı toplurna sunuyorsun?

ERKAN KÜRşAT ERTÜRI( Birçok şey söylediniz yine birçok cevap verebiliriz ama yine gerek yok.

Halk zaten bu konunun detayını, doğrusunu öğrendi. Herkes bizİmkini de anyor telefonla nasıl sizi

anyorsa. Bu konuya girmeyeceğim. Şunu söylemek istiyorum. Buradaki bütiin meclis üyesi arkadaşlarım

seçilmiş insanlar aynı sizin gibi ve hiçbir meclis üyesi arkadaşımın özellikle bayan meclis üYesi

arkadaşlanmızın sözünü kesmeye, söz hakkı istenildiğinde "anlatacak neyinİz var, ne kaldı?" demeYe, bu

üsluba hakkınrz yok. Daha saygıh davranmanzı sizden rica ediyorum.

BİROL ARSLAN: Ben meclis başkanıyım. İstersem hiç söz de vermem size.

ERKAN KÜRşAT ERTÜRK: Saygı ayrı Başkanlık ayn. Yani bizler de sizin gibi seçilmiş insanlarız.

Burada söz hakkımız vaı.

BiRoL ARSLAN: Arkadaşlar burada bir sayglslzlık mı var? Lütfen cevap verin.

GÜLHANIM KARCI BARİKAN: Sadece ben bir araya girmek istedim.

BİROL ARSLAN: Yani çok uzarnıştı ben anladım sizin mesajınızı dedim.

GÜLHANIM KAR6I BARiKAN: Biraz önce Serkan arkadaşımrz, Serkarı Bey yeşil su akıyor dedi

benim için. Su yeşil akmıyor. Evyelerin yeşil olduğunu hani o kireçten yeşil olduğunu söylemeYe

çalıştım.

BİR9L AR5LAN: Aynı sulu kullanıyoruz. Yani biz göreve gelmeden önce de aynr su aynı kuyular

çalışıyordu. Şimdi de aynı su aynr kuyular var. Sadece ne var? Biz 202|'fi 28 Ekim'inden bu son altı aYa

kadar suyu antmıştık hatta sertlik seviyesi on dört ile om altı arasındaydı. Yanİ oldukça İyİ bİr sertlikti.

Esasında 20'nin üzerinde olması gerekiyor sertlik. Çünkü vücudun kirece de İhtiyacı var arkadaşlar. Yani

biz bir memnuniyet şeyi olarak uzun yıllar kireci yüksek kireçte olmuş vatandaşı memnun YaPmak iÇin on

dört on alh bandında se(lik tesis ediyorduk. Ama sorun ne? Son 5-6 aydır ham su Yetmediği iÇin

antmamızı çahştıramadık ve bunu defaatle anlatıyoruz. Ama bunun toplumun kandınlması adına efendim

her noktada olduğu gibi bunda da yine siyasi bir rant elde etmeye çalışıyorlar. Siyasi rant elde

edemezsiniz. Siz anca ekonomik rantı düşiiniiırı. Siz sadece ekonomik rant elde edersiniz. Siz sadece

ekonomik rant elde edersiniz. Siyasi rant elde edemezsiniz. Çünkü bu halk size güvenmiYor. KöŞe

başlannda oturup beş kişi ile dedikodu yapmakla Birol ARSLAN'ı devirebileceğinizi zannediYorsarız bu

halk size Birol ARSLAN'ı dövdiirmez. Bu kadar net. Hadi bakalım hodri meydan. Hadi. Evet. OylamaYa

geçelim arkadaşlar. Önerge iki. Yalnız şöyle bir durum var komisyonda kalalım diye bir fikir ŞeY

yapmıştlk Mehmet Bey diyor ki komisyonda bırakamayz karar vermemiz gerekiyor diyor.

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BiRoL AR5LAN: Maliyeti 5O0.000TL civannda, 550.000TL civarında hepsinin maliyeti. Efendim?

HATİCE şEN: Benim bir önerim var. Mesela herkes kendisi karşılasın belediyeye bu bir maliyet

getirmesin herkes kendi evine taksın.

BiRoL ARSLAN: Bu sizin öneriniz saygı duyanm. Bakın arkadaşlar bu takdir sizin yani siz bedel

alınsın diye tekli I verebilirsiniz.

HATİ6E şEN: Yani herkes kendisi taksın belediyeye bir maliyet getirmesin diye düşiinüyorum.
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BİROL ARSLAN: Başka öneriniz var mı? Bakn arkadaşlaı önce bence sayıyı belirlememiz lazım
burada. Bir eve dört tane az mı çok mu onu konuşalım. Död tane çok mu?

İsvrıİı, ÖZCaN: Başkanım ikişer tane verelim isteyen alsın, isteyen kendisi taksın halka önerelim.

BİROL ARSLAN: İsmail Bey'in önerisi iki tane. Başka önerisi olan var mı? İki mi? İsmail Bey iki dedi.

Ülktı Hanım'a verelim mikrofonu.

Üı,«Ü şİpışrr TUTAK: Şöyle bir hesaplama yapmak lazım. l+1'lerde banyo oluyor, mutfak oluyor,

Banyoda iki tane oluyor.

Birol Arslan: Lavabosu var üç.

Üı,xÜ şİıvrşnx TUTAK: Üç tane. Ben kendim 2+1'de oturuyorum. Bende de üç tane. Dört tane hani

3+l, 4+ l'lerde falan gerekecektir.

BiRoL ARSLAN: İki diyen oldu. Siz iki mi diyorsunuz, üç mü diyorsunuz?

Üı,«Ü şİvışpx TUTAK: En az üç tane kul|arulıyor çünkü. 1+1'de de üç tane kullanıyor ama dediğim

gibi.

BiRoL AR§LAN: Siz bayansınız. Söyleyin. iki mi üç mü?

ViLDAN UYSAL: Üç ya da dön.

SERKAN KALE: Maliyet yfüselmesin diye dedim ama.

Birol ARSLAN: Bakın arkadaşlar konuşfuğumuz rakam 500.000 TL-550.000 TL cİvarında bir rakam.

Bakın 550.000 TL rakamı konuşuyoruz. Ama yine de şimdi. Yani artık bu paralar çok küçük paralar.

Yani bunun hesabı yapılmamalı. Yarıi bilmiyorum. Buyurun.

ERKAI\ı KÜRŞAT ERTÜRK: Sayın Başkarı ve meclis üyeleri burada biz teklif edelim.

BİRoL ARSLAN: Ben de dedim.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: ortalama üç diyelim. Öyle di§iinelim. Bir teklif de var.

BiRoL AR5LAN: Meclise dört ve iki geldi iki denli. Biz bunun ortasrnı üç olarak belirleyelim

arkadaşlaı öncelikle üç tane.

ERKAN KÜRşAT ERTÜRK: Ve bir şey daha ekleyeceğim Başkanım. Meclisten önce CHP grubu bir

grup toplantısı yaparsa en azından bu konular mecliste bu kadar tartışılmaz. Daha hızh bir şekilde karar

alınır.

BİR6L ARSLAN: Teşekkür ederim. Doğru söylüyorsıın. Doğru söylüyor. Ama bunlar önerge ile geldi

ya o yüzden. Arkadaşlar bu önergeyle geldiği için hepimiz burada şey yapıyoruz. yani biz grup

toplantısını zaten yapıyoruz. Meclis gifu:ıdemi ile ilgili bir sıkıntı yok. Sıkıntı önerge ile ilgili. Orada da

faıklı fikirler var. İşte veri atacağım. Bedelini alalım diyoı. Saime Hanım iki tane olsun dedi. Ülkü

Hanım üç tane olsun dedi. Bence de komisyon dOrt demİş. Yanİ ortasrnı üç olaıak belİrleyelİm ve bİr de

ücretli olup olmadığını tabi şey yapacağz.

İsıvreİl, ÖzCı,ıı: Zaten ortası ikidir.

HATİCE ŞEN: Bence %50'nin üstünü hiç konuşmayalım Başkanım.
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BİROL ARSLAN: Evet tabi buyurun lütfen.

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Komisyona sevk edelim komisyon karar versin.

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

NEJDET UÇAR: Resmi olsun.

MEHMET YAMAN: Başkanım değerli meclis. Arkadaşlar aslında burada altta böyle bir su tasamıfunu

önermek, giindeme getirmek böyle bir su kıthğına doğru gittiğimizi halkrn algılaması lazrm. Brırıu tabi

sokakta da basında da tartrşılması gereken bir konu. Asıl amaç bu buıada yoksa perlatör İstanbul

Belediyesi...

BİROL ARSLAN: Şimdi ben izliyorum. Herkesi bir görelim bakalım şöyle. İstanbul'u bir görelim ondan

sonra zaman geldiği zaman yine cevabımızı veıiriz yani vermeyeceğimiz hesabımız yok.

MEHMET YAMAN: Bence bunu gündemde futahm Başkanım.

BİR9L ARSLAN: Yok komisyona gönderelim. Arkadaşlar biz en iyisi bu önerge ikiyi komisyona

göndererek bu gtinü sonuçlandrralrm. Evet değerli meclis üyeleri önerge ekibinin su tasamıfu tedbirlerini

komisyona gönderilmesini oylarınızda sunuyonrm. Kabul edenler? Şükilrler olsun. Oy birliği ile kabul

edilmiştir teşekkiir ederim.

HALİL UYANIK: Başkanım söz alabilir miyim?

BİROL ARSLANı Buyurun.

HALİL UYANIK: Sayın başkanım değerli meclis üyeleri.

BİR9L ARSLANı Mikofonu verin lütfen bir daha. Sayın Başkarum bu özel bir konu mu? Özel bir

konuysa giindemi kapatalım bu kayıt dışı olsun.

IIALiL UYANIK: Su ile ilgili

BİROL ARSLAN: peki buyurun.

HALİL UYANIK: Serkan Bey'e cevap vereceğim. Serkan Bey bize bir dilekçe yazdı.

BİROL ARSLAN: Mikofon çalışlyor mu? Peki.

HAL|L UyA}{IK: Serkan Bey belediyemize bir dilekçe verdi. İlgili madde gereğince belediyemizin

almş olduğu kedilerle, borçlarla ilgili bilgi istedi. Biz de kendisine istediği bilgileri verdik.

BİROL ARSLAN: Her zaman olduğu gibi cevabımızı verdik.

HALİL UYANIK: Şimdi Serkan KALE o broşiirleri dağıtırken ismini neden saklıyor? Bir belediye

meclis üyesinin belediye ile ilgili bir şeyini yayrnlanmasrnr çok etik bulmuyorum. Belediye meclisi

belediyenin hatalarını bulur.

BiRoL ARSLAN: Zaten orada usulsüzlük var ve yalan var. Bir kere biz üç buçuk yılda 69 milyon TL
borç yapmadık. Biz dört buçuk yıldır görevdeyiz. Doğru mu? Bizim görev süremizde dört buçuk yıl bitti.

Dört buçuk yılda 69 milyon TL. Yaııi 62 milyon 800 küsur bin lirayla ald*. 69 milyon TL, 68 milyon
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küsur bin lira olınuş. Yani yaklaşık 5-6 milyon TL civarında bir şey olmuş değil mi artış olmuş? Batmış

mı belediye Kiirşat Bey bilmiyorum? Var mı öyle bir şeyiniz?

ERKAN KÜRşAT ERTÜRK: Kartlardan ödüyorsunuz Başkanım. Onun konusu yine meclis değil.

BİROL ARSLAN: Sonunda yine söyleyin.

ERKAN KÜRŞAT ERTtİRK: Eski belediye başkaru ile şimdikinin konusu.

BİR6L ARşLAN: Kardeşim CHP'yi bu şekilde yıpratamazsın. Yrpratamazsın. Geçin. Bakın orada üç

buçuk yıl diye yalan aüyorlar bir. İki Halil Başkaı'ın orada ismi var, bu kişisel veıileri koruma kanunu

var. Orada bir rahatsızhk var. İnsanları toplumun öniine Halil UYANIK ismini atamazsınız. Bu bir

saygısızlıktrr. Bu bir haksıztıkıır. Yani bu şekilde kamuoluna Halil UYANIK ismini atmak bir kere zaten

sizi yasalann önünde şey yapar, efendim, mahkemeye verseniz.

HALİL UyANIK: şimdi Başkanım kendi ismini neden siliyorlar o şekilde meclis üyesi. Bizim

yazdığımız yazıda Seıkan KALE meclis üyesi Kepez Sanayi Sitesi No: 28 Kepez Çanakkale diYe resmi

o|arak yazı yazdık. Kendi ismini neden siliyor?

BiRoL AR5LAN: Sizi çok seviyor. Sayın Başkanım sizi çok seviyor Serkan KALE. Sizin meşhur

olmanrzı istiyor? Reklamın iyisi kötüsü olur mu? Bak saniyesinde bütiin hanelerde Halil UYANIK adını

ezberlediler. Daha ne istiyorsun? Bayağı asist yapıyorlaı ya bıkmadılar ya. Her ay asist yapıYorlar. Topu

getiriyorlar çizgiye bırakryorlar. Ben de her ay gol atmaya doyamıyorum. Sonra ilçelere, köYlerine bir

gidiyorum herkes boynuma sarrlryor. Yahu evladım nasıl diyor on-lan şöyle yaptın böyle yaPtın vallahi

böyle diyorlar. 63 milyon lira borç 69'a gelmiş. Yuvarhyorum 6 mİlyon lira artmış. Belediye batmıŞ. Ne

yazıyoı orada? Bahk Belediye mi yazıyor?

HALİL UYANIK: İflas Belediyesi.

BİROL ARSLAN: İflas Belediyesi. Vallahi bravo. Vallahi icraat daha ne olacak. Ben geldiğimde saydım

size. Ben geldiğimde iller baıkası payr personel maaşlarrna yetmiyordu. Ben 800 bin lira bankalara kedi

taksiti ödüyordum. Dönüyordum hesap borçlarınl ödüyordum. Zorunlu ödemeler, elektrik, diğer ödemeler

vaı. Ben buralardan bu hizmetleri yaparak geldim. Bizim geleceğimiz ipotek altına ahnmrŞtı. KePez

belediyesinin gelirleri ipotek altına alınmıştı. Daha biz ne yapalım yani? Hamidiye Mahallesi'nde bütün

liiks siteler yapllmış, apartmanlar yapılmış, alt yapı ve üst yapılar yapılmamış. Biz yaptık arkadaŞlar.

yaptık mı Serkan Bey? Bu dönemde yapıldı mı? 4 milyon TL de kredi çektik. O kredinin de iki taksiti

kaldı onu da bitiriyoruz. Benim dönemimde bitecek. Yani daha uzun vadeli alabilirdik o krediYi. Ama

dedim ki bizden sonrakilere şey kalmasın. Ya bugün arkadaşlar altmış binin üzerinde nüfusumuz var.

Özgtir Bey abone saylmrzı söyler misiniz?

özcün royuNCU: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: 23.550 civarında su abonemiz var arkadaşlar.23.550 tane. İki nüfustan yapar kırk

bin, üç nüfustan ortalama altmış bin nüfusumuz var. Brınun yanrnda hastaneye devlet verileriyle her gün

on beş bin kişi giriyor hastalar, doktorlar, efendim personeller on beş bin kişi. Sigorta, SGK'sı, GöÇ

İdaresi, Diş Hekimliği Fakültesi, Diş Hastanesi, Limanın, Sahil Güvenliği, Oto showroomları. Gerçekten

her gün 75-80 bin kişi Kepez'de sirküler oluyor. 75-80 bin kişinin su ihtiyacı, çöp ihtiyacı düşünün Yani.

Ya bir gün çöpler mi toplanmadı bu kentte? iki saat, üç saat su kesiliyor. Hemen o şeyciler var ya

firsatçılar bir dakikada ortaya çıkıyor. Onlara firsat vermeyeceğim. Bu kentin rantını da kimseYe

yedirtmem. Bu kentin rantr sadece halkın alacağı. Onun için adayım. Daha benim kapımın öniiıe geliP de

ana o temsil
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Ne yaptıysam kendi cebimden yedim, içtim. Hem de kedi kartı ile şeye geçsin diye. Eşim diyor ki yahu

aman elimizdekileri koruyalım ben hiçbir şey istemiyorum. Mal beyarumı daima veriyorum ve orada artış

yok eksiliş var. Bunu da bilin yani. Çünkü maaşımın da çoğunu gerçek ihtiyaç sahipleri ile paylaşmanın

mutluluğunu ve huzurunu yaşıyorum. Hiç de kimseye gebe değilim, hiç kimseye de açığım yok ama

bütiın müteahhitler o kirli insanlan, kime ne verdiklerini konuşuyorlar. Savcılıklarda şeyleri vaı. Müfettiş

gelince hepsini koyacağım önüne. Bakahm Halep neredeymiş, arşını onlara göstereceğim. Evet,

komisyona da gönderdik. Başkanımı sizin hakkrnızdaki yapılan o beyan sizin şahsınıza bir saygısızlıktır.

Sizi kamuoyu önilnde rencide etmiştir. Benim adımı yazsrnlar. Ayıp yahu.

HALİL UyANIK: Kendi adını neden giz|iyor? Eğer bunu mertçe dağıtıyorsa kendi adını da yazsın. Yani

burada sahtekarl ık yapıyorsun.

BiRoL AR5LAN: Yahu bunlar beraber şey yapıyorlar. Zaten kamuoyu hepsini biliyor ve konuşuyor.

Neyse herkese iyi, sağlıkh bir Eylül ayı diliyorum. Görüşmek iizere .06.09.2023
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